
 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä     

  

Hyökkälän koulu     
  

Kokous 3.2.2025 klo 12.00-12:45, Teams-kokous 

     

Osallistujat:      
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  
Janne Leivo, rehtori   
Matti Valkonen, virka-apulaisrehtori   
Catharina Siiskonen, kouluterveydenhoitaja   
Kati Aalto, työterveyshoitaja   
Simo Aravuori, työsuojeluvaltuutettu  

Pia Gummerus, terveystarkastaja (12:10 alkaen) 

Tiina Julin, huoltajien edustaja  

Iina Vittaniemi, huoltajien edustaja   
  

Muistio   
1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat   

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  
  

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus  
 

a) Työterveydenhuolto   
Ei uusia ilmoituksia. 
 

b) Oppilaiden terveydenhuolto   
Syksystä 4 kpl ilmoituksia, vain 1 palauttanut seurantalomakkeen (koulun E-käytävä, 
tilat 25, 26, 27). 
 

c) Esihenkilön tieto   
Yksi oppilas ottanut yhteyttä käsityöluokista. 
 

d) Huoltajien edustaja 
Tieto muutamasta oppilaasta: käsityöluokassa ja myös pehmeän työn luokassa koettu 
huimausta ja päänsärkyä. Väistötiloissa alkaa väsyttää. 

  

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet  
 

a) Tutkimukset  
Tommi käynyt tarkastamassa kielistudion (Jopo-lainaamo) ja viereisen entisen 
tietotekniikkaluokan viime palaverin perusteella. Tilat olivat yleisilmeeltään likaiset ja 
täynnä luokkatiloihin kuulumatonta tavaraa. Tilojen siivottavuus huono. Savupullolla 
tarkastettuna ilmanvaihto oli päällä. Tiloissa lievä viemärin haju.  



 

 
Tilat tulee pitää siistinä ja siivottavana ja ylimääräiset tavarat siirtää pois. Muiden 
tekijöiden vaikutusta ei voida arvioida kunnolla. Jos tilat ovat vajaalla käytöllä, tulee 
huolehtia, ettei lattiakaivot pääse kuivumaan. 
 

b) Korjaukset  
Ei ole tehty uusia korjauksia.  
 

c) Uudet toimenpiteet   
Tarkastetaan käsityöluokkien ja väistötilojen ilmanvaihdon toiminta häiriötilanteiden 
varalta. Katselmoidaan ilmoitetut tilat. 

  

5. Viestintä  
Tiedotettu loppuvuonna ajankohtaisesta sisäilmatilanteesta sekä muistutettu miten 
oireilmoitukset tehdään. 
    

6. Muut asiat  
Koulun toiminta loppuu kesään 2025.  
Pidetään ainakin vielä yksi palaveri ja käsitellään kohdekohtaisen sisäilmatyöryhmän 
loppuminen kunnan sisäilmatyöryhmässä. 
  

7. Seuraavan kokouksen sopiminen  
Seuraava kokous torstai 10.4.2025 klo 10:00 
 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 12:23. 
 


